
Goedemorgen,
Hierbij het antwoord op de aanvullende vragen die door de heer Van Hal waren gesteld. Gevraagd 
was om dit te beantwoorden voor de commissie van afgelopen woensdag maar we hebben 
afgestemd dat dit iets later gebeurt.
Zorgen jullie dat het antwoord bij iedereen terecht komt? 

Vragen: 
 1.    Wat krijgt de gemeente binnen in de algemene middelen voor voorgezet onderwijs en welk deel 
is voor onderwijshuisvesting. Hierop is antwoord gegeven op het eerste deel van de vraag. Op het 
tweede deel willen ook graag een antwoord. Dus een splitsing in geld voor onderwijsbeleid en 
onderwijshuisvesting VO scholen
2.    Wat is de onderbouwing van de kapitaallasten voor de nieuwbouw VO-scholen van 2 miljoen 
zoals deze is genoemd in de kadernota. Op deze vraag hebben we geen antwoord (nog) gekregen.

Antwoord:
1. In de eerste reactie op uw vraag is aangegeven dat de bijdrage voor huisvesting (op basis van het 
rekenmodel van de PO raad) ongeveer 1.4 miljoen euro bedroeg.  Daarnaast ontving de gemeente 
een bedrag van ongeveer 150.000 euro voor educatie. Dit wordt allereerst besteed aan onze 
wettelijke taken op het gebied van leerplicht en voortijdig schoolverlaten (jaarlijkse bijdrage aan de 
DG&J) en leerlingenvervoer (voor het VO gaat het maar om een heel beperkt aantal leerlingen). 
Daarnaast zetten we deze middelen in voor een aantal lokale ambities, zoals het versterken van de 
zorgstructuur op de VO-scholen (subsidie voor schoolmaatschappelijk werk), sport (activiteiten in het 
kader van sportstimulering) en de verbinding onderwijs en arbeidsmarkt.

2.In de kadernota zijn de in de Gemeentelijke Visie en routekaart Huisvesting VO gehanteerde 
bedragen als uitgangspunt genomen. De bedragen in de visie zijn mede gebaseerd op het onderzoek 
van HEVO (okt. 2019). Het gaat hierbij met nadruk op een eerste inschatting aangezien de 
daadwerkelijke stichtingskosten (en wie daaraan moet bijdragen ) in het geheel nog niet duidelijk 
zijn. Toegezegd was dat in de Kaderbrief een doorkijk gegeven zou worden naar de financierbaarheid 
van de scholen. De paragraaf in de Kaderbrief ging ook vooral over de financierbaarheid in relatie tot 
de ratio’s en laat niet zien wat de bouw van de scholen daadwerkelijk. Daarom is gewerkt met 
globale indicatieve bedragen en met ruime marges. Naarmate we verder komen in het traject zullen 
de bedragen concreter worden gemaakt. 

Met vriendelijke groet,

Anneke Nienkemper


